

Referat– Styremøte 25.3

Sted: Teams

Dato: Søndag 06.04.2025

Tid: 20:00-22:00

Innkalte: NNBR Styret og Regionsekretær

25.2.1 - Godkjenning av innkalling og deltakere

Møtt: Fredrik, Marcelius, Emma og Trond, Linn.

Ordstyrer: Johannes Hoon Løvås

Referent: Johannes Hoon Løvås

25.3.2 - Godkjenning av referat

Godkjent

25.3.3 – Regionsting

Innkallingen til regionstinget er sendt ut. Vi må gå igjennom hva som må være klart til regionsting og delegere disse oppgavene.

- Styrets beretning
 - Leder og Nest-Leder formulerer etter tilbakemelding fra Styret.
 - Ønsker å legge vekt på mangelen på aktivitetstilbud, og at det krever en del arbeid i kommende sesong rundt rekruttering og utvikling. Her har regionen et felles ansvar. Dommerkomite
- Dommere (DK's beretning)
 - Stig formulerer dette i samspill med DK
- Budsjett – RS har laget en kladd som vi går igjennom sammen på møtet.
 - Det vil bli lagt fram to budsjettforslag for kommende år, og budsjettet vil få endringer ut ifra endringer i de særskilte reglene.
- Valgkomite og Kontrollkomite må kontaktes igjen.
 -
- Særskilte må gås igjennom og revideres.
 - Marcelius og Ann Rigmor er med å reviderer dette. Utkast med forslag sendes til de fra RS onsdag 09.04.2025.
- Omberammingsreglement må formes som forslag
 - Fredrik og Linn er med å skape dette. Utkast sendes til de onsdag 09.04.2025.
- Har styret saker vi ønsker å melde inn til Regionsting?

25.3.4 – U13 og U15 cup – 3-mot-3

Vedtak: Grunnet at ingen klubber har meldt seg som arrangørklubb til U13 cup har styret ingen andre valg enn å utsette denne cuppen til september. Styret vedtar å tidfest en U13 og U15 cup 3v3 i tidlig september, før serien starter, som en kick-off på sesongen.

25.3.5 – Klubbkveld

Forslag til å holde klubbkveld om rekruttering 20. april. RS har en kontinuerlig dialog med Utviklingsavdelingen sentralt om behov for hjelp til rekruttering i Nord-Norge. RS har ringt rundt til klubber den siste tiden for å bedre kartlegge plan, behov og muligheter i hver klubb i NNBR.

Vedtak: NNBR inviterer inn til klubbkveld den 20. april med tema rekruttering. Stig fra Unglyn blir invitert til å snakke om oppstarten av innebandygruppen til Unglyn.

25.3.6 – Resterende utsatte og avlyste kamper i serien

Det er enkelte kamper som er utsatt av ulike årsaker i årets sesong. Vi har behov for å se hvilke kamper vi får plassert og hvilke kamper vi ikke får spilt. Styret må være med å ta en avgjørelse på hvordan vi håndterer de ulike situasjonene. Disse vil bli presentert med historikk for hver kamp under møtet.

Vedtak: Styret ser på det som utfordrende å få gjennomført resterende U13 kamper grunnet lange avstander, tid igjen av sesongen og reisekostnader knyttet til kampene. RS kaller U13 lagene inn til et møte for å få avklart dette.

25.3.7 – Eventuelt

Harstads framfall fra kamp 22. mars.

Vedtak: Styret anser Harstad IBKs framfall fra kamp som ugyldig, ikke-feilende lag, Senja IBK og Tromsø IBK, vil få bestemmelsesrett til om de ønsker å avvikle kamp eller vinne på Walk-Over.

Overføre dommerutviklingspott til neste sesong

Vedtak: Styret ønsker konkrete planer for hva midlene skal brukes til før vi kan legge inn i budsjett at disse midlene overføres eller ikke. DK må presentere dette til styret, og forslaget vil bli sett på den 02. mai. To budsjettforslag kan sendes ut i sakslistedokumenter.

Budsjett oppfølges jevnlig av styret i sesongen 2025-2026

Vedtak: Styret vedtar at budsjett skal gås igjennom opp mot kvartalsrapporter i kommende sesong.